LIST OF SERVICES

الخدمات التي تقدمها المؤسسة التعليمية القبطية







LIST OF CEF SERVICES



WORKSHOPS

Interested in booking one of these workshops at your church? Talk to your church's mentor or email info@copticedu.org.

MIDDLE SCHOOL (6TH-8TH GRADES):

An overview to prepare middle school students to attend both high school and college and equip them with the right resources to apply to the top colleges and universities.

- The Pathways to College Guide
- Academic Journey by Grade Level

HIGH SCHOOL (9TH-12TH)

College Admission and Financial Aid: Learn about the college admission processes, the requirements for admission, and the different types of institutions and their specific requirements.

- Steps to College Success English
- The College and Universities Guide

Personal Statement Writing: How to effectively write a personal statement for the UC and the private institutions. Each student can have their rough draft reviewed and receive support in brainstorming of different memories and events to elaborate in writing.

Steps to College Success - English

How to Apply for Financial Aid and Scholarships: Detailed information about the various types of aid from Federal, State and Private Institutions, including step by step instructions on how to apply for the FAFSA.

- Do you need money for college or career school?
- Weblink To Various Scholarships

• COLLEGE STUDENTS:

A general overview of how to identify the best-fit graduate program and how to apply to graduate programs.

copticedu.org/college

SCHOLARSHIPS

UNDERGRADUATE MERIT ACHIEVEMENT SCHOLARSHIP (MAS)

High school and community college transfer students are invited to apply for a \$1,500 merit-based scholarship awarded for their academic performance and non-academic community involvement and accomplishments.

 copticedu.org/merit-achievement-scholarship-forundergraduates

GRADUATE MERIT ACHIEVEMENT SCHOLARSHIP (GAS):

Graduate students are invited to apply for a \$2,000 merit-based scholarship for their academic performance and non-academic community involvement and accomplishments.

copticedu.org/merit-achievement-scholarship-forgraduates

COUNSELING

Individual sessions with our expert counselors tailored to the needs of each student. Students are often assisted with creating an academic plan for high school and how to apply for college. Each student will also have the opportunity to get feedback on their personal statements for college applications. Career assessment is also available. CEF counselors offer advice and guidance on how to choose the right major towards discipline of interest, prepare for future career goals and how to assess professional and personal interest.

ONE-ON-ONE EDUCATION AND CAREER COUNSELING

copticedu.org/cef-counseling

ESSAY AND PERSONAL STATEMENT REVIEW

■ Email us at: info@copticedu.org

ONE-ON-ONE COLLEGE COUNSELING FOR EGYPTIAN STUDENTS APPLYING FOR COLLEGE IN THE US

■ Email us at: info@copticedu.org

JOB SEARCH, RESUME WRITING & INTERVIEW TIPS:

An overview of how to find a job, how to create a resume and how to prepare and conduct an interview.

copticedu.org/job-search

SUMMER INTERNSHIP FOR COLLEGE STUDENTS:

Helps match students with known professionals in the Coptic community to offer them summer internships at which they gain hands-on experience working in their field of interest.

copticedu.org/internship-opportunities

PARTNERSHIPS

AMERICAN CAREER COLLEGE - MEDICAL-RELATED VOCATIONAL CERTIFICATE PROGRAM:

Offers a unique discount for anyone who is interested to attend selected Health Care Vocational Programs

- copticedu.org/vocational-school-acc
- Vocational School Language Requirement

REVOLUTION PREP - TUTORING:

Get unlimited drop-in homework support from expert professional tutors seven days a week for any of your classes, including SAT and ACT prep, academic tutoring K-12, test prep for high-stakes exams, executive function tutoring as well as multi-subject tutoring.

- Academic tutoring K-12
- Test prep for high-stakes exams
- Executive function tutoring
- Multi-subject tutoring
- Get unlimited drop-in homework support from expert professional tutors seven days a week for any of your classes, including SAT and ACT prep
- copticedu.org/sat-act-preparation



الخدمات التي تقدمها المؤسسة التعليمية القبطية



ورش العمل

للاستعلام عن ورش العمل المتاحة في كنيستك يمكنك التواصل مع المرشد من كنيستك او ارسال استفسارك الي: info@copticedu.org

طلاب المرحلة الاعدادية واولياء امورهم (الصف السادس للثامن) تقدم المؤسسة لطلاب مرحلة الاعدادية ولأولياء أمورهم نظرة شاملة لمتطلبات الإعداد الالتحاق بالجامعة وذلك عن طريق التعرف على الموارد المتاحة لتسهيل عملية التقديم لَأَفْضَل الجامعات والمعاُهُدُ والقبُول بهم.

- The Pathways to College Guide
- Academic Journey by Grade Level

طلاب المرحلة الثانوية واولياء امورهم كيفية التقديم والقبول بالجامعات والحصول على معونات مالية تساعد المؤسسة التعليمية القبطية طلاب المرحلة الثانوية وأولياء أمورهم على فهم إجراءات وشروط التقدم والقبول في مختلف أنواع الجامُعات والكُلْيات والمعاهد العامة والخاصة كما تساعدهم على فهم المعونات المالية المتاحة وكيفية

- Steps to College Success Arabic
- The College and Universities Guide

كيفية كتابة بيان الكفاءة الشخصية - PERSONAL STATEMENT تقدم المؤسسة التعليمية القبطية لطلاب السنتين الحادية عشر والثانية عشر

ورشة عمل تشتمل على ما يجب كتابته في بيان الكفاءة الشخصية المقدم للجامعات العامة أو الخاصة (وذلك عن طريق ذكر أحداث أو ذكريات شخصية) لتحسين أسلوب الإقرار كما تقوم بمعاونة كل طالب على مراجعة وتعديل مسودة

Steps to College Success - Arabic

كيفية الحصول على الدعم المادي للإلتحاق بالجامعات والحصول على المنح

العناف تقدم المؤسسة لطلاب المرحلة الثانوية وأولياء أمورهم ورشة عمل للتعرف على كيفية التقديم والشروط اللازمة للحصول على الدعم المادي خطوة بخطوة وبيان مفصل بأنواعه سواء فدرالي أو من الولاية أو من مؤسسات خاصة

- Do you need money for college or career school?
- **Weblink To Various Scholarships**

طلاب المرحلة الجامعي تقدم المؤسسة ارشادات لطلاب الجامعات الذين أنهوا دراسة الاربع اعوام بالجامعات ويريدون التقدم للحصول على الدراسات العليا او الدراسات المتخصصة عن كيفية التقديم والحصول على دعم مادي

copticedu.org/college

المنحة المادية للإنجاز الأكاديمي والأنشطة غير الاكاديمية - MAS تقدم المؤسسة التعليمية القبطية سنوياً ما لا يقل عن ١٠ منح مادية لطلاب السنة الاخيرة بالمرحلة الثانوية وطلاب المعاهد الذين قبلوا في الجامعة المتميزين قيمة كل منحة 1500 دولاراً عن إنجازاتهم الأكاديمية وانشطتهم المجتمعية.

copticedu.org/merit-achievement-scholarship-for-<u>undergraduates</u>

المنحة المادية للإنجاز الأكاديمي والانشطة غير الاكاديمية للخريجين - GAS تقدم المؤسسة التعليمية القبطية سنوياً 5 منح مادية للطلاب المتميزين المتقدمين للدراسات العليا قيمة كل منحة 2000 دولاراً .

copticedu.org/merit-achievement-scholarship-for**graduates**

استشارات للمساعدة في التخطيط المستقبلي

استشارات تعليمية ومهنية وجها لوجه

تقدم المؤسسة الْتعلَيميّة القَبطيّة دّعم شخصي لطلاب المرحلة الثانوية وطلاب الجامعات والكليات والمعاهد لتقييم الاختيار الأمثل للتخطيط المستقبلي من خلال التعرف على الاهتمامات الشخصية والحرفية وكيفية تحقيق أهداف المستقبل المنشود.

copticedu.org/cef-counseling

كتابة ومراجعة بيان الكفاءة الشخصية - PERSONAL STATEMENT

تقدم المؤسسة التعليمية القبطية دعم شخصي لكتابة ومراجعة بيان الكفاءة الشخصية أو المقال المطلوب للتقديم للجامعات الحكومية او الخاصة.

■ Email us at: info@copticedu.org

مساعدة الطلاب من خارج امريكا للدراسة في الجامعات الأمريكية

تِقدم المؤسسة التعليمية الْقَبطيةَ دعم شخصي لَّلطلاب الذين يريدون الدراسة في أمريكًا للتعرف على خطوات التقديم ومساعدتهم في هذه الخطوات.

■ Email us at: info@copticedu.org

كتابة السيرة الذاتية والمقابلات الشخصية والبحث عن وظائف

تقدم المؤسَّسة التعلَّيميَّة القبطية نصائح عامَّة للَّشْباب في مجالات البحث عن وظائف وكتابة السيرة الذاتية وإرشادات لإنجاح المقابلة الشخصية.

copticedu.org/job-search

التدريب العملي في الصيف تقدم المؤسسة التعليمية القبطية بالاشتراك مع أعضاء الجالية القبطية في المجالات المهنية مختلفة فرص لطلاب الجامعات والكليات والمعاهد للتذّريب العملي في فترة الصيف يحصل من خلالها المشاركين على خبرة مباشرة بالعمل في مجّال اهتمامهم

copticedu.org/internship-opportunities

التعاون مع هيئات أخرى

American Career College

تقدم المؤسسة التعليمية القبطية بالاشتراك مع AMERICAN CAREER CÓLLÈGE تخفيضات ومنح للحصول على الشهادات المهنية مثل: MEDICAL ASSISTANT, MASSAGE THERAPIST, MEDICAL ASSISTANT, DENTAL THERAPIST, OPTICAL TECHNICIAN & PHARMACY TECHNICIAN

- copticedu.org/vocational-school-acc
- Vocational School Language Requirement

Revolution Prep

تقدم المؤسسة التعليمية القبطية بالاشتراك مع Revolution Prep الخدمات التالية وغيرها

> K-12 مساعدة في الدروس مساعدة في الاستعداد لاختبارات الـ SAT & ACT

> مساعدة في حل الواجبات

copticedu.org/sat-act-preparation

ً القادمين الجدد من الطلاب وأولياء أمورهم

تقديم الدعم للطلاب الجدد القادمين إلى البلاد وغير الحاملين للمستندات القانونية للإقامة

تقدم ًالمؤسسة التعليمية القبطية للقادمين الجدد إلى البلاد من طلاب المرحلة الثانوية وطلابِ الجامعات والكليات والمعاهد المعلومات المطلوبة للتقدم والقبول في مختلف أنواع المدارس والجامعات والكليات والمعاهد والشروط اللازمة للحَّصول على الدَّعم المادي من الدولة. كما تقوم المؤسسة بدور حلقة اتصال مع الخبراء في هذا المجال.

copticedu.org/cultural-adaptation-ar/

الأطفال ذوى الاحتياجات الخاصة

تقدم المؤسسة التعليمية القبطية لأولياء أمور الأطفال ذوي الاحتياجات الخاصة معلومات بخصوص حقوق هؤلاء الأطفال وكيفية التوصل الى المصادر والجهات المتخصصة لخدمتهم بما يساعد على تحسين فرص نجاح هؤلاء الأطفال في

copticedu.org/special-education

